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OR: «Cal seguir endavant amb
optimisme i aprendre de tot»
Estrenem el com-s'ha-fet del nou videoclip de la banda, "Mentre el món s'acaba", i
en parlem amb el cantant

OR | Macià Puiggros Noguera

El grup mallorquí OR presenta un nou senzill sota el nom "Mentre el món s'acaba" que arriba
acompanyat d'un videoclip gravat des de la distància en ple confinament. El vídeo, dirigit per
Rubén Capilla, complementa el relat que s'explica a la cançó. Així, es mostren tres amics que
mantenen el contacte tot i no poder veure's en persona i s'ho passen bé "mentre el món s'acaba a
poc a poc". El senzill arriba en un moment que no podria ser més adient i sembla descriure la
situació actual. Allunyant-se, per això, d'una perspectiva pessimista i oferint un missatge
esperançador i refrescant. Avui estrenem el com-s'ha-fet del videoclip en exclusiva a
Enderrock.cat i parlem amb Pau Franch, cantant d'OR, sobre la cançó i la situació del grup.

Video: https://www.youtube.com/watch?v=LacL3bSIU7Y
Com a grup, com heu portat el confinament i com us ha afectat?
La veritat és que ha estat una mica complicat. Teníem molta feina per davant: preparar un
espectacle nou per als concerts d'aquest estiu, gravar un videoclip per al nou senzill i començar a
preparar el terreny per a compondre noves cançons. Òbviament, tot se'n va anar en orris i hem
hagut de fer aquestes feines així com hem pogut, a distància. Malgrat tot, hem estat en contacte
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constantment, ja sigui via Whatsapp o videoconferències, i hem seguit treballant per preparar
coses noves.

Com sorgeix el tema "Mentre el món s'acaba"?
Aquesta cançó va ser una de les que vam decidir no incloure en el segon disc En veu baixa
(Produccions Blau, 2019), per tant, fa bastant que la vam compondre. Vam decidir no incloure-la
perquè crèiem que no acabava d'encaixar amb la resta de cançons del disc i volíem donar-li unes
quantes voltes abans de publicar-la.

Video: https://www.youtube.com/watch?v=_uPMnyqckG8
Quines dificultats ha suposat el llançament de la cançó i gravació del videoclip en aquesta
situació de crisi sanitària?
La gravació del tema es va dur a terme durant el desembre a Tramuntana Estudis, on hem gravat
els dos discs anteriors, i estàvem preparant el llançament del senzill des de llavors. La gravació del
videoclip, en canvi, ha estat més complicada. Ens hem hagut de reinventar i plantejar-lo d'una
manera completament diferent del que teníem planejat. Però en Rubén Capilla, el director, ha fet
una feina descomunal i ha sortit un videoclip d'una qualitat que mai no haguéssim imaginat en
aquestes condicions.

"Mentre el món s'acaba" és un tema optimista amb un missatge de l'estil de carpe diem?
El missatge que volem transmetre amb aquest tema és que martiritzar-se davant les situacions
adverses no serveix de res, el que cal és adaptar-s'hi i seguir endavant amb optimisme i
aprendre de tot.

El senzill s'inclourà en un proper disc?
És independent. Tal volta, si hem de fer una reedició d'En veu baixa (Produccions Blau, 2019),
l'afegirem com a 'bonus track', però el proper disc consistirà en cançons completament noves.
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OR Foto: Macià Puiggros Noguera

Com definiries la sonoritat del tema?
Hem volgut experimentar amb ritmes nous i aprofundir una mica més en els sintetitzadors,
incorporant-ne un d'analògic que aporta uns matisos que s'apropen a grups d'indie comercial de
l'estil de Love of Lesbian, Izal, Vetusta Morla..., referents importants per nosaltres a l'hora de
fer cançons. Així i tot, hem volgut conservar la nostra essència en les progressions d'acords i
melodies.

Teniu pensat fer alguna actuació o concert aquest estiu amb les noves mesures de
desconfinament?
Són temps difícils i molts ajuntaments i organitzacions que ens havien de contractar per aquest
estiu estan cancel·lant els concerts, encara que n'hi ha d'altres que confien en celebrar-los i no
els han cancel·lat. Per tant, confiem que, encara que siguin menys dels que teníem prevists,
podrem fer algun concert. Nosaltres tenim moltíssimes ganes de tornar a pujar a un escenari i
estarem encantats de fer-ho sempre que es garanteixin les mesures de seguretat pertinents tant
per al públic com per a tots els músics i tècnics.

Video: https://www.youtube.com/watch?v=ZIy1ZgWKBjw
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